
    Ciechanów, dnia 13.04.2023 r.  

WIMID.0003.14.2023   
 
 
 
Pani Edyta Rzeplińska Filipowicz  
Radna Rady Miasta Ciechanów  

       
 
 

 

Odpowiadając na interpelację Pani Radnej w sprawie oznakowania przejść  

dla pieszych napisami, grafikami,  przestrzegającymi przed używaniem telefonów 

komórkowych podczas ich przekraczania, informuję, że rozważymy wykonanie 

napisów na chodnikach przed przejściem dla pieszych przy organizowaniu przetargu 

na bieżące utrzymanie oznakowania poziomego w pasach dróg gminnych  

w kolejnych latach.  

 

 

Z up. PREZYDENTA MIASTA 

/-/ Iwona Kowalczuk 

ZASTĘPCA  PREZYDENTA  MIASTA 
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